
w w w . h a m d e l i d a i l y . i r5 یکشنبه 11 دی 1401   سال هفتم   شماره 2095 ویژه شهرستان

قائم مقام شهردار کرج مطرح کرد:
اصلاح فرآیند تدوین بودجه با تشکیل 

کمیته تخصیص
قائم مقام شهرداری کرج از اصلاح فرآیند تدوین بودجه 
سال ۱۴۰۲ شهرداری کرج با تشکیل کمیته تخصیص 
حســب تأکید و دستور شــهردار کرج خبر داد و افزود: 
اعضای کمیته، پیشنهادات دریافتی از واحدهای مختلف 
اعم از ســتادی، مناطق و ســازمان ها را بررسی و نقطه 
نظرات کارشناسی را در تنظیم اولیه بودجه پیشنهادی 
سال آتی اعمال خواهد کرد.افراسیاب شجاعی ، به تأکید 
شهردار کرج در خصوص ضرورت کارشناسی دقیق موارد 
پیشنهادی در زمان تدوین بودجه پیشنهادی سال ۱۴۰۲ 
با هدف خدمت هرچه بیشتر به شهر و شهروندان به ویژه 
محلات کم برخوردار اشاره کرد و افزود: بر این اساس احکام 
اعضای کمیته تخصیص متشــکل از معاونین و مدیران 
صاحب نظر صادر شد تا اعضا با برگزاری جلسات مستمر 
بتوانند در بازه زمانی قانونی تا ارائه بودجه پیشنهادی به 
شورای اسلامی شهر نسبت به بررسی پیشنهادات اولیه 
واحدهای ستاد مرکز، مناطق و سازمان ها اقدام کنند که 
قطعاً نتیجه عملکرد این کمیته، تحقق صحیح منابع و 
مصارف در بودجه با تعریف پروژه های شاخص و تأثیرگذار 
در شهر به ویژه توجه به محلات کم برخوردار خواهد بود.

این مسئول افزود: رفع مشکلات عمرانی، ترافیکی و... در 
کنار فعالیت های فرهنگی _ اجتماعی نیز در بودجه سال 
آتی، پیش ببینی خواهد شد.قائم مقام شهردار کرج در 
ادامه به عملکرد کمیته درآمدی شهرداری کرج اشاره کرد 
و افزود: از آنجاییکه مدیریت شهری باید در جهت خدمت 
به شهر و شهروندان گام بردارد، لذا همواره توجه به کسب 
درآمد پایدار و راهکارهای افزایش درآمد شهرداری مورد 
توجه بوده است.وی اضافه کرد: تشکیل کارگروه درآمد، 
نقطه عطفی بــرای تحقق اهداف درآمدی شــهرداری 
اســت که با پیگیری های مستمر در یک سال گذشته، 
جذب حداکثری منابع مصوب درآمدی در جهت تحقق 
بودجه انجام شده است و نتیجه آن پیشرفت پروژه های 
عمرانی شــهرداری و امکان تعریف پروژه های جدید بر 
اســاس نیاز شهر است.شجاعی با اشاره به اینکه کاهش 
و حذف هزینه های غیر ضروری با حفظ کارایی عملکرد 
از جمله اقدامات شــهرداری در ماه های اخیر بوده است، 
گفت: با پیگیری های مستمر و برگزاری جلسات متعدد، 
پروژه ساختمان مکمل شهرداری پس از سال ها تکمیل 
شده و به بهره برداری رسید که ضمن افزایش سرانه های 
اداری، پارکینــگ مورد نیاز همکاران نیز تأمین و علاوه 
بر کاهش ترافیک معابر اطراف ســاختمان مرکز، منجر 
به حذف قرارداد اجاره ملک مجاور و کاهش هزینه های 

جاری شده است.

 با اجراي طرح هاي توسعه
 افزایش 66هکتاري مساحت 
شهرك هاي صنعتي لارستان

مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس از افزایش 
66هکتاري مساحت شــهرک هاي صنعتي لارستان با 
اجراي طرح هاي توسعه خبر داد. سید مصطفی هاشمی 
در دیدار  معاون اســتاندار و فرماندار ویــژه لار افزود: با 
توجه به موقعیت جغرافیایی شهرستان ، وسعت منطقه، 
وجود سرمایه گذاران و فعالان اقتصادی لارستانی مقیم 
کشورهای حوزه خلیج فارس و نیز نزدیکی با کشورهای 
حاشیه حوزه خلیج فارس، توسعه و تکمیل شهرک ها و 
نواحي صنعتي در این شهرستان در اولویت قراردارد.این 
مقام مسئول در ادامه با اشاره به فراهم بودن زیرساخت ها 
برای جذب  سرمایه گذارای در شهرک های صنعتی لار، 
بیرم، حسن لری و پشت سنگر  گفت:انتظار است سرمایه 
گذاران منطقه لارســتان از این ظرفیت ها برای سرمایه 
گذاری و ایجاد اشتغال پایدار استفاده کنند. وي با اشاره 
به اجراي طرح هاي توسعه در شهرک صنعتي لار و ناحیه 
پشت سنگر افزود:با اجراي این طرح ها 66هکتار به ناحیه 
پشت سنگر و ۱6 هکتار به شهرک صنعتي لار اقزوده شد. 
مدیرعامل شرکت شهرک های صنعتی فارس افزود:اجراي 
زیرســاخت ها در طرح هاي توســعه این شهرک ها در 
برنامه این شرکت قرارگرفته است و زیرساخت ها براي 
واگذاري به طرح هاي صنعتي صنعتگران آماده مي شود. 
هاشمی عنوان کرد: شهرک صنعتی لار که بزرگ ترین 
شــهرک صنعتی جنوب ۱5۰  قرارداد سرمایه گذاری با 
متقاضیان در این شــهرک صنعتی منعقد و دارای 75 
واحد بهره بردار با اشتغال زایی 8۰۰نفر است.مدیر عامل 
شــرکت شــهرکهای صنعتی فارس همچنیناز انعقاد 
۴۴قرارداد در نواحي صنعتي حسن لري و پشت سنگر 
خبر داد و گقت:از این تعداد ۱3واحد با اشتغال ۱5۰نفر 

در مرحله بهره برداري است. 

مدیرکل بیمه سلامت کرمانشاه:
62 درصد کرمانشاهیان زیرپوشش 

بیمه سلامت قرار دارند
 مدیرکل بیمه ســلامت اســتان کرمانشــاه با اشاره 
به خدمــات این بیمه به بیماران، گفــت: 6۲ درصد 
کرمانشــاهیان زیرپوشش بیمه ســلامت قرار دارند.

رضا تحویلیان اظهار کرد: 6۲ درصد جمعیت اســتان 
کرمانشاه زیرپوشش بیمه سلامت هستند که معادل 
یــک میلیون و ۲5۰ هزار نفر اســت و 5۱6 هزار نفر 
زیرپوشش بیمه روستایی و عشایری هستند. وی افزود: 
براساس تصمیم دولت ســیزدهم صندوق حمایت از 
بیماران صعب العلاج با اعتبار پنج هزار میلیارد تومانی 
تشکیل شد که ۱۰7 بیماری زیرپوشش این صندوق 
قرار گرفته است.مدیرکل بیمه سلامت استان کرمانشاه 
تصریح کرد: بیمه ســلامت در اســتان کرمانشاه به 
صورت ماهانه 7۰ میلیارد تومان هزینه بیماران استان 
را پرداخت می کند.تحویلیان بیان کرد: بیماران صعب 
العلاج ابتدا باید در ســامانه مدیریت بیماری های نادر 
وزارت بهداشــت ثبت نام کنند اما تا زمان راه اندازی 
این سامانه بیماران باید به معاونت درمان دانشگاه علوم 

پزشکی کرمانشاه مراجعه کنند.

خبر

از مرکز نمی توان برای اشتغال استان ها 
تصمیم گرفت

  مدیرکل دفتر توســعه کارآفرینی وزارت تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی با اشــاره به تاکید مسئولین وزارت کار بر 
سفرهای استانی، گفت: معتقدیم در ستاد نمی توان برای 
اشتغال استان ها تصمیم گرفت. علی زند وکیلی، در کارگاه 
اشتغال استان کرمانشاه، از ظرفیت های متعددی که در 
اســتان ها وجود دارد یاد کرد و افزود: هرآنچه که برای 
اشتغالزایی نیاز است در استان ها یافت می شود و از همین 
رو برای اینکه بتوانیم بر اســاس داشــته های هر استان 
برنامه ریزی کنیم، سفرهای اســتانی را در برنامه داریم. 
وی سپس به اهمیت اقتصاد دانش بنیان اشاره کرد و با 
بیان اینکه در کشور اقتصاد دانش بنیان نداریم، خاطرنشان 
کرد: آنچه که اکنون داریم، فقط یکســری محصولات 
دانش بنیان است وسهم حوزه دانش بنیان از اقتصاد کشور 
ناچیز است.زندوکیلی با بیان اینکه نمی توان هیچ بخشی 
را به تنهایی مقصر این وضعیت دانست، یادآور شد: باید 
با همراهی بخش های مختلف سهم حوزه دانش بنیان را 
از اقتصاد کشور بهبود بخشید، بدان معنا که وزارت علوم 
در ابتــدای زنجیره ایده ها را احصا کند و معاونت علمی 
و فناوری ریاســت جمهوری به سمت تجاری سازی آنها 
برود. وی به موضوع کارآفرینی هم اشــاره کرد که دفتر 
توسعه کارآفرینی وزارت کار تنها متولی آن است و گفت: 
برای تحقق اقتصاد مقاومتی، نیازمند توسعه کارآفرینی 
هستیم.زندوکیلی با تاکید بر توسعه فرهنگ کارآفرینی، 
اظهــار کرد: کارآفرینی یک دانش نیســت که آن را به 
مردم بیاموزیم، بلکه یک بینش است. وی نهادینه کردن 
فرهنگ کارآفرینی را نیازمند فرهنگ ســازی از دوران 
نوجوانی دانست و گفت: در همین راستا باشگاه کارآفرینان 
نوجوان را با همکاری آموزش و پرورش برای افراد سنین 
۱۲ تا ۱8 ســال راه اندازی کردیم و بنا داریم سال آینده 
سن آموزش های کارآفرینی را به زیر ۱۲ سال برسانیم.

مدیرکل دفتر توسعه کارآفرینی وزارت کار، کرمانشاه را 
از جمله استان های با ظرفیت در زمینه کارآفرینی اعلام 
کرد و اینکه در جشنواره های کارآفرینان برتر کرمانشاه 
از اســتان هایی است که بیش از یکصد کارآفرین دارد را 
گواهی بر این مدعا دانست.زندوکیلی در ادامه اشاره ای هم 
به اهمیت نظارت بر پرداخت تسهیلات اشتغالزایی داشت 
و با بیان اینکه بنا نداریم برای اشتغالزایی پول پاشی کنیم، 
عنوان کرد: در حال حاضر اشتغال ثبت شده در سامانه 
رصد به طور کامل ارزیابی می شــود. وی وظیفه راستی 
آزمایی اشتغال ثبت شده در سامانه رصد را بر عهده مراکز 
مشاوره و کارآفرینی دانســت و با اشاره به وجود ۱۱۴۰ 
دفتر از این دست در کشور، عنوان کرد: سهم کرمانشاه از 

این دفاتر کم و ۱8 دفتر است.

مدیرعامل شرکت شرکت گازاستان 
گلستان خواستارصرفه جویی مصرف 
گازمشترکین بخش های مختلف شد

گرگان- رحمت ا... میرزاعلی: علی طالبی  مدیرعامل شرکت 
گازاستان گلستان  ضمن درخواست از مشترکین در زمینه 
مدیریت مصــرف گاز در این خصوص  گفت:با عنایت به  
ورود جبهه   هوای سرد به استان  و کاهش محسوس دما 
، از تمامی مشــترکین بخش های مختلف مصرف تقاضا 
داریم نهایت همکاری را در زمینه صرفه جوئی  در مصرف 
گاز بعمل آورده تا دراستمرار و تامین جریان گاز مشکلی 
پیش نیاید . به گزارش روابط عمومی  شــرکت گازاستان 
گلســتان  ، وی  با تاکید بر مدیریت مصرف گاز ، از مردم 
عزیز خواست تا در مصرف گاز نهایت صرفه جویی را اعمال 
نموده وحتی الامکان از یک بخاری در منزلشان استفاده 
کنند تا انشــاء ا ... شاهد پایداری این نعمت الهی  باشیم 
.طالبی اذاعان داشت:مصرف کنندگان عزیزگازدقت داشته 
باشند تنها با کاهش حداقل یک درجه دمای منزل ، حدود 
6 درصد درمصرف گازصرفه جویی خواهد شــد که این 
موضوع کمک بزرگی برای نیل به اهداف شــرکت در ایام 
سرد سال خواهد بود.مدیرعامل شرکت گازگلستان ازهمه 
مدیران دستگاه های اجرایی ، نظامی و انتظامی ، سازمانها 
،  مؤسســات و شرکت های دولتی وخصوصی ، نهادهای 
انقلاب اسلامی استان گلستان نیز درخواست داشت تا به 
منظور پیشــگیری از افت فشار گاز، رعایت  اعتدال را در 

مصرف گازطبیعی بعمل آورند .

خبر

زمامــداران صنعت زعفــران را افرادی در 
دســت دارند که 8۰ درصد سود زعفران را 
برای خودشان می خواهند و حاصل دسترنج 
کشــاورزان و تولید کنندگان را به یغما می 
برند و بازار زعفران ایران را به بهشت دلالان 

و برزخ زارعان تبدیل کرده اند.
 *به گزارش روابط عمومی  شورای مشورتی 
زعفران کاران خراســان رضــوی* ؛ طبق 
زمان بندی اعلام شــده قرار است انتخابات 
هیات مدیره اتحادیه صادرکنندگان زعفران 
اســتان خراســان  در روز ۲۲ دی ماه سال 
جاری در محل این اتحادیه در مشهد برگزار 
شود، اتحادیه ای که در سال ۱37۹ و نظر 
به لزوم ســاماندهی و قانون مندی در امور 
صادرات زعفران ایران و بــه منظور تامین 
حقوق و منافع اشــخاص حقیقی و حقوقی 
که موضوع فعالیت و اشتغال آنها در زعفران 
است تشــکیل گردید ،اما عملا پس از ۲۰ 
ســال فعالیت نه تنها هیــچ کارنامه  قابل 
دفاعی در این صنعت نداشــته اســت بلکه 
اعتراضات بســیاری هم به عملکرد آنان در 

این سال ها وارد شده است.
زعفــران بــه عنــوان یکــی از محصولات 
استراتژیک کشاورزی کشور و پیشتازی در 
تولیــد و صادرات در دنیــا، این روزها حال 
و روز خوبی ندارد و نتوانســته جایگاهی در 

بازار جهانی کسب کند.
»طلای ســرخ« نامی که بــرای اهمیت و 
جایــگاه ویــژه محصول زعفــران روی آن 
گذاشــته شــده و البته عنوان برازنده آن 
اســت ،چرا که در کنار ویژگی های خاص 
آن، محصولی کاربردی و مهم است که این 

روزها، روزگار سیاه خود را طی می کند.
کاشت، داشت، برداشت و فرآوری و فناوری 
این محصــول، احتیاج مبرم بــه افرادی با 
انصــاف در این صنعت دارد اما متاســفانه 
زمامدار ایــن صنعت را افرادی در دســت 
دارند که 8۰ درصد ســود زعفران را برای 
خودشــان می خواهند و حاصل دســترنج 
کشــاورزان و تولید کنندگان را به یغما می 
برند و بازار زعفران ایران را به بهشت دلالان 

و برزخ زارعان تبدیل کرده اند.

با اندکی تحقیق می شــود پی برد که اکثر 
نابســامانی های زعفران ایران از طریق این 

اتحادیه است.
افــرادی که از طریق ارتباطــات خانوادگی 
و منطقه ای  ۲۰ ســال بر مســند مدیریت 
اتحادیه صادرکنندگان زعفران ایران سکنی 
گزیــده اند و با اســتفاده ابزاری از قدرت و 
جریان رسانه ای قیمت را به نفع جیب خود 

و دلالان، بالا و پایین می کنند.
این افــراد یک روز خریــد حمایتی دولت  
با نرخ اعلام شــده را آســیب به بیت المال 
دانســته  و زمیــن و زمان را بــه هم می 
دوزند و با نامه نگاری و تماس با دادســتان 
و دادگســتری و تعاونی روســتایی و وزیر 
کشاوزی، فریاد وامصیبتا سر می دهند که 
نگذارید بیت المال آســیب ببیند و زعفران 
از کشــاورز،  گران خریده شــود و حالا در 
نزدیکی انتخابات نقاب عوض کرده و به اسم 
حمایت از کشاورزان بیانیه منتشر می کنند 
و در جهت جلب آرای انتخابات هســتند و 
اینطور که از شواهد و قرائن مشخص است 

اعضایی که طبق گفته خود،آرزوی نابودی  
صنعت زعفران ایران را دارند، مجدد کاندید 
شده و بابرنامه ریزی برای برگزاری انتخابات 
مهندســی شده ،سودای ریاست را در ذهن 

می پرورانند.
»پست و مقام امانتی الهی است«

آموزه های دینی تاکید دارند پســت و مقام 
در اداره جامعه به مثابــه امانتی الهی باید 
تلقی گردد که فقط افراد شایسته و صاحب 
صلاحیــت در دو عرصه نظری و عملی می 

توانند آنها را احراز نمایند.
هماهنگونه کــه امام علی )ع(در حکم خود 
به افراد در دوران حکومت و صدارت به این 
جمله تاکید می فرمودند که این پســت و 
مقام برای تو طعمه تلقی نگردد ، بلکه این 
امانتی الهی است که بر گردن تو نهاده شده 

است.)نهج البلاغه _نامه 5(
بنابرایــن پســت و مقــام در یــک جامعه 
توحیدی و الهی به مثابه امانت الهی اســت 
که صاحب امانت باید ویژگی ها و صلاحیت 
هــای فکری و اخلاقــی لازم را برای احراز 

آن داشته باشد.همانگونه که قرآن کریم می 
فرماید:

تحقیقا خداوند شــما را امر مــی کند که 
امانت الهی را به اهلش بسپارید.)سوره نساء 

_آیه 58(
با در نظر گرفتن آنچه که گفته شــد ، می 
توان فهمید تکلیف آنان که برای رســیدن 
به پســتی کوتاه مدت و گــذرا، خرج های 
آنچنانــی می کنند و خــود را به هر آب و 

آتشی می زنند ؛ چیست!!
امید داریــم در انتخابات پیش روی اعضای 
اتحادیــه صادرکنندگان زعفران خراســان 
با انتخــاب هیات مدیره قــوی و قانونمند 
متشــکل از افراد جدید با تفکر و ایده های 
کاربــردی و  بدون در نظــر گرفتن روابط 
فامیلی و منطقه ای  بتوانند نقش موثر خود 
را در ایفای وظایف محوله به انجام رســانده 
و با انتخاب افــراد اصلح ،ضمن پایان دادن 
به ریاســت موروثی این اتحادیــه ، یاریگر 
کشــاورزان و فعالیــن این صنعــت مهم و 

کلیدی کشور باشند.

انتخابات اتحادیه صادرکنندگان زعفران در پیش است 

انتخاب »افراد اصلح«، درمان درد لاعلاج »زعفران«

شهردار شیراز از میزبانی اداره کل فرهنگ و ارشاد اسلامی 
فارس از جشنواره منطقه ای تئاتر فجر تقدیر و اظهار کرد: 
همه دست در دست هم خواهیم داد تا میزبانی شایسته این 

کلانشهر در جشنواره تئاتر را داشته باشیم. 
محمدحسن اسدی در جلســه با مدیرکل فرهنگ و ارشاد 
اسلامی فارس افزود در مدیریت شــهری ملزومات برپایی 

این جشنواره را در ابعاد مختلف فراهم می کنیم. 
شهردار شــیراز با بیان اینکه در عرصه مدیریت شهری هر 
فعالیتی نظیر عمرانی و سازندگی در جایگاه خود قرار دارد، 
گفت: برای تبیین و عملیاتی کردن پروژه »شــیراز، شــهر 
فرهنگ شهروندی« مشارکت سایر متولیان امر نیز ضروری 

است
وی بر اهمیت شهر شیراز و سومین حرم اهل  بیت)ع( تأکید 
و تصریح کــرد: باید برای اعتلای جایگاه  این کلانشــهر و 
مطابق با مطالبه ۱۴ ســاله رهبر معظم انقلاب در ســفر به 

شیراز، تلاش کنیم. 
اســدی در این دیدار با تأکید بر مقوله فرهنگ شهروندی 
خاطرنشان کرد: در عرصه مدیریت شهری هر فعالیتی نظیر 
عمرانی و سازندگی در جایگاه خود قرار دارد و باید برای آن 
تلاش کرد؛ اما نگاه و اعتقاد شــهرداری، تلاش برای تبیین 

و عملیاتی کردن پروژه »شــیراز، شهر فرهنگ شهروندی« 
است. 

ســیده مریم حســینی نائب رئیس کمیســیون فرهنگی، 
گردشگری و سومین حرم اهل بیت)ع(  شورای اسلامی شهر 
شــیراز نیز در این جلســه بر اهمیت میزبانی این کلانشهر 
از هشت اســتان در جشنواره منطقه ای تئاتر تأکید کرد و 
خواستار برنامه ریزی مناسب برای سرمایه گذاری فرهنگی و 

هنری در این کلانشهر شد. 

حمیدرضا قانعی مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اسلامی استان 
فارس نیز در این جلسه بر ظرفیت و مزیت های شیراز برای 

میزبانی رویدادهای مختلف فرهنگی و هنری تأکید کرد. 
به گفته این مقام فرهنگی؛ برگزاری رویدادهای فرهنگی و 
هنری در ســطح بین المللی و استانی باعث معرفی هرچه 
بیشتر ظرفیت های گردشگری کلانشهر شیراز با سبقه زیاد 

در عرصه های مختلف فرهنگی و تاریخی می شود. 
او تصریح کرد: میزبانی جشنواره ها و رویدادهای بین المللی 
و ملی مختلف در شهر شــیراز می تواند پیشران فعالیت و 
توســعه فرهنگ و هنر استان باشد و جایگاه رفیع شیراز در 

عرصه های فرهنگی و هنری را ارتقا بخشد.
قانعــی انعقاد تفاهم نامــه بین اداره کل فرهنگ و ارشــاد 
اســلامی استان فارس و شهرداری شــیراز را مفید دانست 
و گفــت: با ایــن تفاهم نامه، پروژه های جدیــدی در حوزه 
فرهنگی با ظرفیت هر دو مجموعه در راستای ایجاد نشاط 
اجتماعی و ترویج فرهنگ شــهروندی برنامه ریزی خواهد 

شد. 
مدیرکل فرهنگ و ارشــاد اســلامی فارس در این دیدار به 
ابعاد مختلف میزبانی شــیراز از جشــنواره منطقه ای تئاتر 

فجر در روزهای ۲۰ تا ۲5 دی ۱۴۰۱ نیز اشاره کرد.

شهردار شیراز در جلسه با مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی فارس اعلام  کرد

حمایت شهرداری از برپایی جشنواره تئاتر منطقه ای در استان فارس

 استاندار سیستان و بلوچستان گفت: بخش مسکن و راه دو 
اولویت  مهم استان محســوب می شوند و توجه به این موارد 
از اهمیت ویژه ای برای تحقق توســعه پایدار برخوردار است.

محمد کرمی در نشست با مسئولان اداره کل راه و شهرسازی 
سیستان و بلوچســتان اظهار داشت:  این استان باوجودیکه 
پهناورترین استان کشور اســت اما کمترین طول بزرگراه را 
داراســت این حالیست که مسیر ارتباطی چابهار _میلک به 
عنوان یکی از کریدورهای اصلی تجارت جهانی ضرورت وجود 
راههای ارتباطی استاندارد را به منظور آسان سازی در رفت و 
آمدها و انجام حمل و نقل بین المللی دو چندان می کند.وی 
ادامه داد: اقدامات ارزشمندی در چند سال اخیر برای توسعه 
بزرگراه در استان صورت گرفته است اما همچنان به منظور 
جبران عقب ماندگی های تاریخی در این بخش نیازمند عزم 
ملی هستیم.استاندار سیستان و بلوچستان با اشاره به اهمیت 
تامین مسکن مناسب برای شهروندان گفت: با توجه به اینکه 
مسکن در مســائل اقتصادی و اجتماعی نقش اصلی را ایفا 
می کند باید در ساخت واحدهای مسکونی طرح نهضت ملی 
مسکن در استان از مشارکت مردمی بیشتر بهره گرفت.وی 
تصریح کرد کرد: همچنین ضروری است در برخی از شهرهای 
سیستان و بلوچستان که اراضی فراتر از نیاز وجود دارد ضمن 
حرکت به سمت ساخت واحدهای ویلایی و باغ ویلا با اقدامات 
خلاقانه از معماری ایرانی و اســلامی اســتفاده کرد.استاندار 
سیســتان و بلوچستان تاکید کرد: درتامین اراضی مورد نیاز 

طرح نهضت ملی مسکن و ساخت راههای استاندارد با تمام 
ظرفیت از اختیارات استانی استفاده خواهیم کرد.مدیر کل راه 
و شهرسازی استان سیستان وبلوچستان و بلوچستان نیز در 
این نشست گفت: سهمیه چهار ساله طرح نهضت ملی مسکن 
در استان ۹8 هزار و ۱۹6 واحد بوده که این اداره کل تاکنون 
اقدام به تامین زمین برای ساخت ۱۱5 هزار و ۹۴۱ واحد کرده 
است.عطاء اله اکبری  اظهار داشت: با اقدامات مطلوب این اداره 
کل در تامین به موقع زمین تاکنون عملیات ساخت ۱۱ هزار 
و 67۱ واحد طرح نهضت ملی مسکن در محدوده شهرهای 
تحت پوشــش این اداره کل آغاز شــده است.مدیر کل راه و 
شهرسازی استان سیستان وبلوچستان بیان کرد: همچنین به 
منظور کمک به تامین خدمات زیربنایی نظیر برق و شــبکه 

فاضلاب در سایت طرح نهضت ملی مسکن استان اقلام مورد 
نیاز شامل لوله و اتصالات، کابل و ترانس برق مبلغ ۹۰ میلیارد 
ریال از محل اعتبارت صندوق ملی مسکن خریداری و تحویل 
دستگاههای متولی شده است.اکبری تاکید کرد: همچنین به 
منظور کاهش قیمت تمام شده واحد مسکونی این طرح مهم 
ملی در استان جلســات متعدد با شهرداری و سازمان نظام 
مهندسی برگزار شد که منجر به اعمال تخفیف 5۰ درصدی 
هزینه های صدور پروانه ســاختمان و خدمات مهندســی 
شــد.مدیر کل راه و شهرسازی استان سیستان و بلوچستان 
از بهره برداری 7۱ کیلومتــر بزرگراه با اعتبار حداقل ۱۲۰۰ 
میلیارد تومان تا پایان سالجاری در این استان خبر داد و افزود: 
این اداره کل با وجود بدهی افزون بر 5۰۰ میلیارد تومانی به 
پیمانکاران در حال حاضر ساخت افزون بر ۱۴۰ کیلومتر پروژه 
راهسازی را در دســتور کار دارد که در صورت تخصیص به 
موقع منابع مالی 7۱ کیلومتر از آن را تا پایان سالجاری آماده 
بهره برداری می شود.اکبری هزینه ساخت هر کیلومتر بزرگراه 
را سیســتان و بلوچستان۲۰میلیارد تومان ذکر کرد و گفت: 
تمام تلاش این اداره کل با توجه به اهمیت توسعه شبکه راهها 
در رشد ترانزیت و تجارت و افزایش سرعت انتقال بار و مسافر و 
همچنین ایمنی سفر بر این است با جذب منابع ملی و استانی 
تا سه سال آینده مسله ساخت بزرگراه در این استان به اتمام 
برسد.وی اهتمام بر سرعت دهی به ساخت بزرگراه و  صیانت از 

اراضی دولتی در سیستان و بلوچستان تاکید کرد.

استاندار سیستان و بلوچستان عنوان کرد:

مسکن و راه به عنوان دو شاخص توسعه پایدار استان


